
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

ZÁPIS

13. řádné zasedaní Zastupitelstva města Karviné, konané dne 17.06.2024
Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno

Členové ZM 41 32 9 0

Vedoucí odborů MMK 10 9 1 0

Občané, hosté 4

Ing. J. Wolf - sdělil, že ověřovateli zápisu z 13. zasedání Zastupitelstva města Karviné byli navrženi a 
následně po hlasování schváleni Mgr. Aleš Hujík a Ing. Vladimír Franta.

Hlasování:

Pro: 30

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 278

Po jednání schůze RM dne 12.06.2024 byly členům ZM předány na cloud Karviná tyto materiály:
-  z Odboru organizačního - doplnění programu č. 1 - „Uzavření darovací smlouvy - ADRA, o.p.s.“,
- z Odboru školství a rozvoje - doplnění programu č. 2 -„Uzavření smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu 
SMK se Slezskou univerzitou v Opavě“.
Protože tyto body byly uvedeny v programu 13. zasedání ZM Karviné, nebylo potřeba o jejich doplnění 
hlasovat.
 
Dále byl po jednání schůze RM dne 12.06.2024  členům ZM předán na cloud Karviná materiál:
- z Odboruškolství a rozvoje - doplnění programu č. 3 -„Návrh na poskytnutí finančního daru 
házenkářskému klubu HANDBALL MARKETING s.r.o.“.
Protože tento bod nebyl uveden v programu 13. zasedání ZM Karviné, nechal o jeho doplnění hlasovat. Pro 
hlasovalo 31, proti 0, zdrželo se 0. Návrh byl schválen.
 
Po jednání mimořádné schůze RM před zasedáním ZM byl členům ZM předán materiál z Odboru 
stavebního a životního prostředí: doplnění programu č. 4 - „Uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 
účelové dotace z Programu regenerace MPZ a MPR Ministerstva kultury na rok 2024“.
Protože tento bod nebyl uveden v programu 13. zasedání ZM Karviné, nechal o jeho doplnění hlasovat. Pro 
hlasovalo 31, proti 0, zdrželo se 0. Návrh byl schválen.
 
Ing. J. Wolf - zeptal se, zda jsou k takto navrženému programu nějaké dotazy nebo připomínky. Protože tomu 
tak nebylo, nechal program 13. ZM Karviné schválit.

Hlasování:

Pro: 31

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 279

V souladu s článkem 14.1 JŘ ZM Vás informuji o tom, člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti nasvědčují, že 
by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat výhodu nebo 
škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou zastupuje na základě 
zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost před zahájením 
zasedání zastupitelstva. Veřejní funkcionáři dle § 8 zákona o střetu zájmu (dlouhodobě uvolnění členové 
zastupitelstva a členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnění) jsou povinni při jednání 
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zastupitelstva, ve kterém vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj 
poměr k projednávané věci, jestliže se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní 
výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný osobní zájem, a to před zahájením jednání nebo v jeho průběhu, 
nejpozději však před tím, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování; oznámení je vždy součástí zápisu z jednání; 
oznámení není třeba učinit, jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý ve vztahu k neomezenému 
okruhu adresátů.

1) Závěrečný účet rozpočtového hospodaření statutárního města Karviné za rok 2023

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Závěrečný účet rozpočtového hospodaření statutárního města 
Karviné za rok 2023" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 280

Návrh byl schválen.

2) Jednací řád Zastupitelstva města Karviné

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Jednací řád Zastupitelstva města Karviné" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. M. Hajdušík, MBA - k odstraňování nějakých neaktuálních věcí neměl připomínky, překvapil ho pouze 
návrh uvedený v bodě 13.3. Navrhuje se tím návrat k roku 2019, kdy došlo ke změně, na základě které se 
zvukový záznam ze ZM po vyhotovení a ověření zápisu mazal. Řekl, že klub KSČM navrhuje, aby byl v JŘ ZM 
původní bod 13.3. zachován. Z minulosti uvedl, že zvukový záznam byl pořizován a následně po ověření 
zápisu  vymazáván. Tím ale úředníkům MMK přibyla práce, museli ho anonymizovat, protože si občané o 
zvukový záznam požádali prostřednictvím zákona o svobodném přístupu k informacím č. 106/1999 Sb. V roce 
2019 došlo ke změně, kdy se opět zvukový záznam uchovává. Z hlediska otevřenosti a transparentnosti se 
domníval, že předložený návrh je zcela zbytečný, jelikož zápis z jednání ZM neznamená jeho doslovný přepis. 
Protože anonymizace zvukového záznamu je poměrně jednoduchá, navrhl, aby byl bod 13.3. v JŘ ZM 
zachován.
PhDr. R. Nogol, tajemník - vysvětlil, že změna byla vyvolána nutností mít stanovenou lhůtu k archivaci, do 
které je nutné zachovat zvukový záznam z veřejného projednávání po vyhotovení zápisu.  V obecné rovině je 
potřeba najít shodu, po jakou dobu to tam bude umístěno, protože současný stav znamenal umístění tzv. na 
věčné časy. Znamená to, nesplnění povinnosti k uložení pod skartační a spisovou značku. Z tohoto důvodu je 
nyní potřeba tuto lhůtu určit.
Ing. M. Hajdušík, MBA - v případě potřeby skartace navrhl domluvit se na vymazání záznamů např. po 
ukončení volebního období.

občanka města - rovněž se připojila k předloženému návrhu. Z minulosti uvedla, že jako 
občané požadovali, aby přílohou zápisu byl i zvukový záznam z jednání ZM. Tímto způsobem se to v roce 2019 
dostalo do JŘ ZM. V současném návrhu se uvádí, že zvukový záznam ze zasedání bude uchován na OKP do 
doby ověření zápisu a následně bude vymazán. V poznámkách předloženého materiálu bylo dále uvedeno, že je 
požadován návrat k roku 2019. V této době se jednalo o bod č. 13.2. JŘ ZM, který odcitovala: "O průběhu 
zasedání zastupitelstva se pořizuje zápis, za jehož vyhotovení odpovídá oddělení Kancelář primátora 
magistrátu. Vedle zápisu se z průběhu zasedání pořizuje také zvukový záznam. Zvukový záznam zůstává uložen 
na oddělení Kancelář primátora magistrátu do doby ověření zápisu o průběhu zasedání zastupitelstva, poté jej 
Kancelář primátora v anonymizované podobě zveřejnění na internetových stránkách města". Domnívala se 
proto, že by současný návrh měl obsahovat tento text s tím, že se vypustí pouze slovo  oddělení před slovem 
Kancelář primátora. Trvala na tom, aby byl bod 13.2. zachován v té podobě, jak ho přečetla, protože není důvod 
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nic měnit. S tím, co uvedl pan tajemník, nesouhlasila. Zajímalo jí, jak dlouho se archivují záznamy ze ZM a 
další dokumenty, které se ho týkají, protože na to existuje legislativa. Jelikož je zvukový záznam součástí 
zápisu, neviděla důvod, proč by tomu tak nemělo nebo nesmělo být.  V předloženém návrhu viděla ústupek 
zpět, protože zvukový záznam nepřepíše doslova průběh jednání. Na druhé straně občané, kteří se nezúčastnili 
zasedání ZM, nemohou posoudit, v jaké atmosféře dané jednání ZM probíhalo. A to je mnohdy daleko 
důležitější, než to, co si mohou v zápise přečíst. Když to legislativně vyhovovalo v roce 2019, neviděla důvod, 
proč by se to mělo nyní měnit, když se žádný paragraf v zákoně o obcích nezměnil. Skartace by mohla být 
stejně dlouhá, a to po dobu, po kterou se uchovávají dokumenty ze ZM. Nabyla dojmu, že pokud se na 
zasedáních ZM začne trochu více diskutovat, nemusí se to mnoha lidem líbit. Zvukový záznam je přece jen 
nějaký dokument, který si může kdokoliv a kdykoliv poslechnout, tedy kdo a kdy na jednáních vystoupil. Dále 
požádala o vysvětlení k bodu 13.5. JŘ ZM, kde bylo navrženo vypuštění textu: "Součástí zápisu je vlastnoručně 
podepsaná setina přítomných a při použití systému EHS též protokoly o hlasováníí". Zeptala se, proč by měl být 
tento text vypuštěn.
Mgr. J. Godálová - vysvětila, že k tomu bylo přistoupeno na doporučení ministerstvem vnitra, kterým bylo 
vyloženo, co má být součástí zápisu. Protože tyto podepsané listiny jsou součástí dokumentace k zastupitelstvu, 
nejsou již součástí zápisu.

občanka města - na závěr svého vystoupení uvedla, že trvá na tom, aby se zastupitelstvo 
vrátilo ke znění JŘ ZM z roku 2019, protože se legislativa nezměnila. Dodala, že to, co není zakázáno, je 
povoleno. 

občan města - rovněž se připojil k návrhu  Protože datová úložiště to určitě 
umožňují, neviděl v tom nic složitého. Jelikož se posunul čas jednání ZM Karviné na 15:00 hodinu, což je pro 
většinu pracujících nevyhovující, je pro občany velmi důležité mít k dispozici zvukový záznam, který by si 
mohli v případě potřeby kdykoliv poslechnout, nebo by alespoň získali přehled o tom, co se na zasedáních ZM 
projednávalo.
Ing. J. Wolf - pouze dodal, že hodina jednání ZM se několikrát měnila s tím, že některým občanům 
nevyhovoval žádný návrh. Tedy ani ranní 9:00 hodina a ani odpolední 17:00 hodina s tím, že to už bylo v 
zimních měsících pozdě, hlavně pro starší spoluobčany. Domníval se, že pokud má někdo z občanů zájem přijít 
na zasedání ZM, čas si najde, protože s programem a materiály se mohou občané seznámit dopředu na 
webových stránkách města.
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o protinávrhu - stažení bodu 
programu s tím, že Jednací řád Zastupitelstva města Karviné bude dopracován po předchozím 
projednání v politických klubech a po té opětovně předložen k projednání na zasedání ZM Karviné dne 
16.09.2024.

Hlasování: Pro: 31

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 281

Návrh byl schválen.

3) Změna obecně závazné vyhlášky, kterou se stanoví školské obvody spádových základních a mateřských 
škol

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Změna obecně závazné vyhlášky, kterou se stanoví školské 
obvody spádových základních a mateřských škol" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0
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Zdrželo se: 0 usnesení č. 282

Návrh byl schválen.

4) Doplnění programu č. 1 - Uzavření darovací smlouvy - ADRA, o.p.s.

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Uzavření darovací smlouvy - ADRA, o.p.s." otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 283

Návrh byl schválen.

5) Aktualizace Programu regenerace Městské památkové zóny Karviná na období 2025 - 2030

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Aktualizace Programu regenerace Městské památkové zóny 
Karviná na období 2025 - 2030" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 284

Návrh byl schválen.

6) Návrh změny č. 5 Územního plánu Karviné

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Návrh změny č. 5 Územního plánu Karviné" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 285

Návrh byl schválen.

7) Změna č. 6 Územního plánu Karviné

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Změna č. 6 Územního plánu Karviné" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32
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Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 286

Návrh byl schválen.

8) Doplnění programu č. 4 - Uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové dotace z Programu 
regenerace MPZ a MPR Ministerstva kultury na rok 2024

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové dotace z 
Programu regenerace MPZ a MPR Ministerstva kultury na rok 2024" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 31

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 287

Návrh byl schválen.

9) Vyřazení dlouhodobého majetku - OKS

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Vyřazení dlouhodobého majetku - OKS" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 288

Návrh byl schválen.

10) Stanovení lázeňského místa Karviná a návrh statutu lázeňského místa Karviná

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Stanovení lázeňského místa Karviná a návrh statutu lázeňského 
místa Karviná" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Bc. J. Slezák - řekl, že s uvedenou změnou přijde také spousta úprav. Vznesl proto dotaz, zda jsou v tuto chvíli 
známy nějaké skutečnosti, které by se nějakým způsobem mohly citelně dotknout občanů s tím, že odcitoval 
část textu z dokumentu, který měl k dispozici. Zajímalo ho, zda se to někoho dotkne tak, že by musel omezit 
svou činnost. 
Ing. L. Raszyk - řekl, že v tuto dobu není nic známo.Vesměs by se mělo jednat o majetky, které jsou ve 
vlastnictví Lázní Darkov. V zájmu bylo předejít tomu, aby nebylo někomu bráněno v nějaké činnosti. Statut by 
měl naopak sloužit k tomu, aby bylo ochráněno lázeňské místo. V okolí by se neměly stavět nějaké velké 
fabriky, vysokorychlostní komunikace apod. V novém lázeňském zákoně bylo stanoveno, že každé lázně, které 
jsou financovány ze státu, by měly mít lázeňský statut. Protože město Karviná ho historicky nemá, společně s 
více městy o jeho získání od roku 2013 usiluje. Dodal, že i další města si postupně musí tyto statuty obnovovat, 
protože řada z nich již byla zastaralá. V současné době má město připraven návrh statutu lázeňského místa 
Karviná včetně vymezení příslušných území. Oficiální vyjádření Českého inspektorátu lázní k finálnímu návrhu 
obdrží město Karviná až po schválení předloženého návrhu statutu lázeňského místa v orgánech města, tedy v 
RM a ZM. Stanovení lázeňských míst upravuje § 28 lázeňského zákona, který stanoví, že v obci, kde se 
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nacházejí přírodní léčebné lázně, se vymezí lázeňské místo. Město chce prostřednictvím vyhlášení statutu 
zajistit podmínky pro ochranu, zachování a rozvoj lázeňského prostředí.
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení 
hlasovat.

Hlasování: Pro: 31

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 289

Návrh byl schválen.

11) Uzavření smluv o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu statutárního města Karviné s příjemci 
Nemocnice Karviná-Ráj, Karvinská hornická nemocnice

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Uzavření smluv o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
statutárního města Karviné s příjemci Nemocnice Karviná-Ráj, Karvinská hornická nemocnice" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 31

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 290

Návrh byl schválen.

12) Doplnění programu č. 2 - Uzavření smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu SMK se Slezskou 
univerzitou v Opavě

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Uzavření smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu SMK se 
Slezskou univerzitou v Opavě" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 291

Návrh byl schválen.

13) Doplnění programu č. 3 - Návrh na poskytnutí finančního daru házenkářskému klubu HANDBALL 
MARKETING s.r.o.

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Návrh na poskytnutí finančního daru házenkářskému klubu 
HANDBALL MARKETING s.r.o." otevřel diskuzi. Dodal, že se jedná o poskytnutí finančního daru ve výši Kč 
1.000.000,-- jako odměna za příkladnou reprezentaci města Karviné.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32
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Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 292

Návrh byl schválen.

14) Čerpání finančních prostředků z rezervy na obnovu vodovodů a kanalizací – oprava čerpadla u 
dešťové zdrže v areálu čistírny odpadních vod

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Čerpání finančních prostředků z rezervy na obnovu vodovodů a 
kanalizací – oprava čerpadla u dešťové zdrže v areálu čistírny odpadních vod" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 293

Návrh byl schválen.

15) Uzavření budoucí kupní smlouvy – Asental Land, s.r.o.

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Uzavření budoucí kupní smlouvy – Asental Land, s.r.o." otevřel 
diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 294

Návrh byl schválen.

16) Záměr realizovat rozpočtovou akci

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Záměr realizovat rozpočtovou akci" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
 

Hlasování: Pro: 32

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 295

Návrh byl schválen.

17) Nové interpelace členů ZM

Ing. M. Hajdušík, MBA - vyjádřil se k problematice, která vyvstala při volbách do EU. Konkrétně se jednalo o 
doručování korespondence prostřednictvím České pošty členům okrskových volebních komisí, z nichž 
některým nebyl doručen dopis týkající se pozvání na složení slibu. Dodal, že se s touto zkušeností setkali 
někteří členové, a to nejen z jejich politického klubu, již před dvěma lety, kdy se konaly volby do zastupitelstva. 
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Někteří obdrželi dopis den nebo dva po konání slibu. Zeptal se proto, jaká opatření budou ze strany MMK 
učiněna, aby při dalších volbách, které se mají konat na podzim, k tomu již nedošlo. Pokud členové volebních 
okrskových komisí slib ve stanovený den nesloží, jsou kráceni na odměnách.
PhDr. R. Nogol, MPA, tajemník MMK - sdělil, že problematika je složitější v tom, že je celkem přes 500 
členů volebních okrskových komisí. Nedokázal si proto představit doručování dopisů jiným způsobem, než 
prostřednictvím České pošty. Dodal, že v tuto chvíli neměl promyšleno žádné opatření s tím, že se danou 
problematikou bude MMK zabývat tak, aby byl tento nedostatek minimalizován a do budoucna se tyto věci 
neděly.
Na zasedání ZM dne 16.09.2024, které se bude konat před krajskými volbami do zastupitelstev (20.- 
21.09.), již bude po prvním zasedání okrskových volebních komisí, bude sděleno, co bylo pro to ze strany 
MMK uděláno.
 

18) Různé - MMK

Ing. M. Hajdušík, MBA - zaznamenal, že v neziskové organizaci Galaxii došlo ke změně na postu ředitele 
organizace. Řekl, že již vloni na ZM, v době, kdy byla této organizaci schvalována bezúročná půjčka ve výši cca 
5 mil. Kč na předfinancování investiční akce na majetku města (Chráněné bydlení) a následně při doschvalování 
částky cca 600 tis. Kč za to, že přecenili své možnosti, vyslovil obavu, že má strach, že organizace městu tyto 
peníze z důvodu porušení rozpočtové kázně nevrátí. Dotázal se, zda vedení města nechystá setkání s novou paní 
ředitelkou.
p. R. Slíva - řekl, že bezúročná půjčka byla organizací Galaxie uhrazena. Vůči Galaxii není ze strany města 
vedena žádná pohledávka. Ke změně na postu ředitele uvedl, že se jedná již o druhou výměnu. Pan Dvořák ze 
své funkce odstoupil, nastoupila nová paní ředitelka, která byla odvolána, což je v kompetenci jejich rady, která 
řeší jejich personální záležitosti. Město Karviná s Galaxii i nadále spolupracuje, organizace v rámci chráněného 
bydlení ubytovala 4 naše klienty. 

19) Různé - Občané

občanka města - vyjádřila se k likvidaci jmelí na stromech s tím, že si chtěla 
ujasnit, zda již byla akce, na kterou město obdrželo dotaci, ukončena. Měla zájem podívat se na to, co bylo 
původně plánováno a co bylo skutečně provedeno. Uvedla, že si domluví schůzku na příslušném odboru 
MMK, aby se na to mohla osobně podívat, protože jí nebylo známo, kdy má být akce týkající se likvidace jmelí 
ukončena.
 

občanka města - vznesla dotaz týkající se zveřejňování prezentací, které byly 
občany města předloženy na zasedáních ZM. Domnívala se, že by tyto prezentace v pdf. mohly být součástí 
příslušného ZM, aby byly v případě potřeby dohledatelné na webových stránkách města s odkazem, na kterém 
ZM byla prezentace předložena. Měla za to, že do zápisu ZM není možné prezentaci doslovně přepsat. Je sice 
možné si ji poslechnout na zvukovém záznamu z daného ZM, ze kterého není rovněž zcela zřejmé, např. o jaký 
snímek se jedná, nebo co na kterém snímku, o kterém hovořila, bylo. Protože webové stránky města nejsou pro 
občany zcela uživatelsky přátelské, požádala o možnost, aby prezentace občana, který s ní na ZM vystoupí, byla 
nějakým způsobem na webových stránkách města dohledatelná. Tedy aby byl vytvořen odkaz, ze kterého se 
občané na tuto prezentaci dostanou.
 

občan města - Parkování dodávek ve městě - vznesl dotaz, týkající se parkování firemních 
automobilů včetně dodávek na parkovištích ve městě Karviná. Získal informaci, že se město touto 
problematikou zabývalo, snažilo se také získat informace a zkušenosti z jiných měst. Zajímalo ho proto, v jaké 
fázi se to nyní nachází. Dodal, že se nejedná pouze o parkování firemních dodávek, ale také automobilů, kterých 
mají některé rodiny.
p. V. Kolek - uvedl, že město má připravenou k vydání OZV pro regulaci a parkování dodávek ve městě. V 
současné době se pouze čeká na ukončení veškerých stavebních prací na komunikacích ve městě Karviná a také 
na dokončení rekonstrukce kovonského mostu, která by měla být dokončena cca v listopadu 2024.
Ing. J. Wolf - k vydání OZV uvedl, že bude záležet na tom, v jaké podobě bude zastupitelstvem města 
schválena. Řekl, že ve městě nejsou vybudována tzv. záchytná parkoviště, čímž některým místním 
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podnikatelům zásadním způsobem zkomplikujeme jejich činnost. Dodal, že se jedná o složitou problematiku, 
kterou bude potřeba do budoucna nějakým způsobem dořešit, protože to některým lidem určitě zkomplikuje 
život.

 občan města - vznesl dotaz, zda by bylo možné zveřejnit alespoň informaci, co již bylo v dané 
věci provedeno nebo co se připravuje.
Ing. J. Wolf - uvedl, že o tom bude následně jednat a diskutovat zastupitelstvo, případně o místech, kde by to 
bylo možné zrealizovat. Otázkou je, zda se případným schválením OZV vyřeší parkování automobilů na 
parkovištích ve městě. Tím bylo na dotaz odpovězeno.
 

 občan města - Spotřeba energií ve školách - z důvodu navyšování finančních prostředků za 
energie ve školách ho zajímalo, zda město plánuje v základních školách nějakým způsobem měnit např. 
světelné zářiče, které jsou zastaralé, čímž by se určitě dalo na energiích ušetřit.  
Ing. J. Wolf - uvedl, že se připravuje velký projekt EPC, který zahrnuje různá opatření týkající se výměny 
osvětlení, případně další, která by vedla k ušetření těchto energií. Výběrové řízení bylo vypsáno Odborem 
majetkovým MMK, což je možné dohledat na webových stránkách města. Tím bylo na dotaz odpovězeno.
 

 občan města - Dotace a podpora profesionálního sportu - zajímal se o to, kolik finančních 
prostředků jde z města do konkurenčního týmu Baník Ostrava, který má dvě organizace. Uvedl, že většinou 
klub žádá i několik desítek milionů Kč s tím, že nakonec dostane jen pár milionů Kč. Protože existuje nařízení 
EU - de minimis, zajímalo ho, zda tím město něco neporušuje.

Ing. J. Wolf  - uvedl, že Baník Ostrava dostává od statutárního města Ostrava v průměru 45 mil. Kč. Vysvětlil, 
že se nejedná o dva kluby, ale o spolek a akciovou společnost. Dodal, že je tomu tak i v jiných městech a 
obdobných sportovních klubech, jako je např. hokej, házená, které jsou v Ostravě financovány různými 
městskými společnostmi. Dodal, že takto to funguje mnoho let s tím, že v tom neviděl žádný problém.

 občan města - v této souvislosti vznesl ještě dotaz týkající se způsobu nebo klíče, na základě 
kterého jsou přerozdělovány finanční prostředky jednotlivým sportovním klubům. Protože tuto informaci nikde 
nenašel, zajímalo ho, zda je dostupná na webových stránkách města.
Mgr. A. Bizoń - sdělil, že tato problematika byla projednávána na dvou předchozích zasedáních ZM s tím, že 
podobný dotaz předložil Ten byl přizván na jednání sportovní komise, kde mu bylo vše vysvětleno. 
Řekl, že každoročně je vyhlašován dotační program, ve kterém je vše přesně popsáno. Tyto informace jsou 
rovněž veřejně dostupné na webových stránkách města. Tím bylo na dotaz odpovězeno.
 
 
 

 občan města - vrátil se ke svému vystoupení z minulého zasedání ZM konaného dne 13.05.2024, 
kdy se vyjádřil k problematice přerozdělování finančních prostředků v rámci vyhlášeného dotačního titulu 
sportovním klubům ve městě Karviná. Řekl, že by se chtěl omluvit nejen sportovní komisi, ale také panu 
náměstkovi Mgr. Bizońovi, a to za větu, kterou řekl: "Přesto jsou v komisi lidé, kteří působí v klubech a každý z 
nich si tu svou polívčičku přihřeje". Dodal, že k tomu nebude již nic uvádět, neboť financování sportu je daleko 
složitější věc, než si myslel.
Mgr. A. Bizoń - poděkoval  za jeho vyjádření s tím, že od něj dostal osobní dopis s omluvou, 
kterou tlumočil nejen vedení města, ale také členům komise sportovní.
 
 
 
Bc. J. Slezák - vyjádřil se k problematice úspory energií v základních školách z pozice člena hodnotící komise 
vyhlášehého výběrového řízení na veřejnou zakázku. Jedná se o projekt EPC, který by se měl týkat přiblilžně  9 
škol. Zhotovitelem jr garantovaná úspora, která se týká nejen osvětlení, ale také ropení a dalších věcí. V 
současné době probíhá výběrové řízení.
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Ing. J. Wolf - protože byly projednány všechny body programu, jednání 13. zasedání Zastupitelstva města 
Karviné ukončil.
 
Řekl, že na dalším zasedání Zastupitelstva města Karviné se zastupitele sejdou v pondělí 16.09.2024 v 15:00 
hodin ve velkém sále OPF Karviná.
 
 
Přílohy k zápisu: 
Příloha č. 1 - Program 13. zasedání ZM Karviné konaného dne 17.06.2024
Příloha č. 2 - Usnesení 13. zasedání ZM Karviné konaného dne 17.06.2024
Příloha č. 3 - Hlasování 13. zasedání ZM Karviné konaného dne 17.06.2024

 
 
 
 
 Ing. Jan Wolf, v. r.
.................................
Ing. Jan Wolf
primátor
 
   
 
Ověřovaté zápisu:
 
 
 
 Mgr. Aleš Hujík, v. r.
...................................
Mgr. Aleš Hujík
 
 
 Ing. Vladimír Franta, v. r.
...................................
Ing. Vladimír Franta
 
 
 
 
Zapsala: Jana Nekardová, v. r., zaměstnankyně Oddělení KP
Karviná dne 21.06.2024
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